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A Képviselő-testület 18 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

54/1997. (11.27.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
391/1996. (XII.19.) számú képviselő-testületi határozat 
mely a Pénzügyi, Költségvetési és Revizori Irodán kialakult 
helyzet vizsgálatára vonatkozik - végrehajtási határidejét 
az 1997. áprilisi testületi ülésig meghosszabbítja.

33.) Várpalota város kórházának elnevezése (59.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizottsági véleményeket kérem.

Dr. S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság 9 igen 

szavazattal az előterjesztést elfogadta.

F a 1 u s s v Sándor:
A Jogi és Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal a 

határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő- 
testületnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Falussy úrtól kérdezem, hogy előterjesztőként kíván-e 

valamit mondani?

F a l u s s y  Sándor:
Indokolni nem kívánom, azt hiszem írásban eléggé 

részletesen kifejtettem, esetleg annyival egészíteném ki a 
felhívás francia bekezdéseit, hogy a pétfürdői és az inotai 
orvosi rendelőben szintén kerüljön egy gyűjtődoboz 
kihelyezésre.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése kinek van?

M o l n á r  László:
Mivel a Gazdasági Bizottságból sem az elnök, sem az 

alelnök nincs jelen, az indítványozóhoz szeretném feltenni 
azt a kérdést, hogy miért nem sikerült a kórházzal ezügyben 
egyeztetni. Az igazgató úrtól úgy tudom, hogy az anyag 
kézhezvétele után tudta csak meg, hogy milyen szándéka van a 
tisztelt képviselő úrnak.

F a l u s s y  Sándor:
A kórház nem az igazgatóé, nem az enyém, hanem Várpalota 

város polgárainak összességéé. Ezért, ahogyan az a 
javaslatban is van, hozzájuk fordulunk először.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kinek van véleménye, észrevétele?

Dr. B a r i c z a Sarolta:
Tisztelt Képviselő-testület!
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Mint az elnevezendő intézmény tagja szeretnék szólni. Én 
azt hiszem nagyon örülhetünk, hogy Falussy képviselőtársunk 
elvállalta ezt a feladatot, hogy a névválasztást szóbahozta. 
Én is egy kicsit hiányolom az anyagból azt, hogy mi 
kórháziak ebben nem szerepelünk, bár mi is városlakók 
vagyunk, tehát ilyen értelemben mi is Várpalota város 
polgárai vagyunk.

Az eddigiek során azonban, amikor egy intézmény 
elnevezéséről volt szó, akkor valahogy helyileg jött a 
kezdeményezés. Szeretném azért tájékoztatni Önöket, hogy a 
kórház korábban már foglalkozott azzal, hogy legyen neve, 
tehát ez nem most kerül terítékre, azonban akkor nem 
találtunk méltó nevet, lehet, hogy az idő múlása ebben segít 
mindnyájunknak. Én azt szeretném, ha a névválasztásban a 
testület majd aktívan támaszkodna Várpalota város azon 
polgáraira, akik ennek a kórháznak a dolgozói.

Én azért örülök annak, hogy a névválasztásra sor került, 
mert a dolgozóknak a szkeptikus, nehéz jelenlegi állapotán 
egy kicsit talán javíthat. A város lakossága, valamint a 
testület mindig kiállt a kórház mellett, azonban a megye 
részéről nem mindig éreztük ezt. Jelenleg sem múlt el ez a 
veszély, mert június 30-áig ideiglenes működési engedélye 
van a kórháznak. Én örülök annak, hogy ez szóbajött és bízom 
abban, hogy nem egy haldoklónak a megkeresztelésére kerül 
sor.

F a l u s s y  Sándor:
Éppen ezért kell ezt a lépést most megtennünk, mert aki 

elnevez valamit, az nem a megszűnésben vagy felszámolásban 
gondolkodik, hanem éppen kifejezi és nyomatékosítja azt, 
hogy hosszútávon számol ezzel az intézménnyel, amelynek 
annak idején a létrehozásáért és a megmaradásáért olyan 
sokat tesz a város.

Természetesen a kórházi dolgozóktól is várjuk a 
javaslatokat, és remélem, hogy az ő lelki állapotukban is ez 
segíteni fog.

Dr. S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság szívesen 

felvállalja, hogy ezeket a véleményeket összegyűjti. 
Természetesen a kórház dolgozóit és a Főorvosi Kart is meg 
kívánjuk kérdezni és kikérjük a véleményüket.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény, észrevétel van-e?
Ha nincs, a határozati javaslatot szavazásra teszem. Aki 

azt elfogadja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

55/1997. (11,27.) számú képviselő-testületi határozat:

i.)
Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 

egyetértve Falussy Sándor képviselőnek a városi kórház 
elnevezésére tett önálló indítványával az alábbi felhívást 
teszi közzé:
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"Tisztelt Várpalotai Polgárok!

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
elhatározta, hogy a városi kórháznak méltó elnevezést ad. 
Kérjük, hogy ötleteikkel, javaslataikkal segítsék az 
előzetes véleményalkotásban az Egészségügyi, Szociális és 
Lakásügyi Bizottság, valamint a döntés meghozatalában a 
Képviselő-testület munkáját. A konkrét elnevezésre tett 
írásos javaslatukat 1997. március 28-ig adhatják le a 
következő helyszíneken:

- Polgármesteri Hivatal Népjóléti és Szociális Irodája 
földszint 2. sz. iroda

- Városi Kórház (új épület) porta
- Rendelőintézet (Szent Imre u.) porta
- Pétfürdői Orvosi Rendelő porta (Berhidai u.)
- Inotai Orvosi Rendelő porta (Pólyán u.)

V á r p a l o t a  , 1997. február 27.

Leszkovszki Tibor s.k. 
polgármester"

2 .)
A Képviselő-testület felkéri az Egészségügyi, Szociális és 

Lakásügyi Bizottságot, hogy az elnevezésre tett javaslatok 
összegyűjtését szervezze meg, azokat előzetesen véleményezze 
és tegyen javaslatot a Képviselő-testület 1997. április havi 
rendes ülésére.

Határidő:
- az 1. pont szerint felhívás közzétételére: 1997. 03. 07. 
- a  2. pont szerinti javaslat benyújtására: 1997. 04. 10.

Felelős:
- az 1. pont végrehajtásáért:

Leszkovszki Tibor polgármester
- a 2. pont szerinti javaslat benyújtásáért:
Dr. Szabó Gyula, az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi 
Bizottság Elnöke

34.) Mezőbank Rt tájékoztatója részvénycseréről (61.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság állásfoglalását olvasom: 

a Bizottság az "A" változatot 6 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő- 
testületnek .

Vita nélkül szavazásra tehetem? Ha igen, aki az "A" 
változatot támogatja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazat, 1 tartózkodás mellett 
a következő határozatot hozta:



- 1 1 2 -

56/1997. (11.27.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
birtokában lévő Agrobank Rt részvényeinek hasznosításával 
kapcsolatosan a részvényeknek a Mezőbank Rt részvényekre 
történő cseréjét határozta el.

A Képviselő-testület felhatalmazza Leszkovszki Tibor 
polgármestert a részvénycsere lebonyolítására.

Határidő: azonnal

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

3 5.) Javaslat Várpalota város önkormányzati
ingatlanvagyona számbavételére a Veszprém Városi 
Földhivatal számítógépes ingatlannyilvántartási 
rendszerre történő átállása után (62.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vita nélkül szavazásra tehetem? Aki a határozati 

javaslatot elfogadja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

57/1997. (11.27.) számú képviselő-testületi határozatot:

1 .)
Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 

Veszprém városi Földhivatalnál a gépi nyilvántartásű 
tulajdoni lapok ellenőrzésére kéri a tulajdonában álló 
ingatlanok tulajdoni lapjainak másolatát.

2 .)
Elhatározza a tulajdoni lapok, valamint a Veszprém megyei 

Vagyonátadó Bizottság 1992. február 11-én és 1992. június 
17-én kelt határozatával Várpalota város tulajdonába átadott 
korábbi állami vagyon listájának összehasonlításával annak 
vizsgálatát, hogy a vagyonátvezetés hiánytalanul megtörtént- 
e .

3 .)
Elhatározza, felmérést készít arról, hogy a vagyon feletti 

tulajdonjogát milyen kezelői és szolgalmi jogok korlátozzák.

Határidő:
1.) pontra: azonnal
2.), 3.) pontokra: 1997. áprilisi testületi ülés 

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester
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B E J E L E N T É S E K

1.) "VESZPRÉM MEGYE TŰZVÉDELMÉÉRT 05" ALAPÍTVÁNY

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Veszprém Megye Tűzvédelméért 05. Alapítvány vezetője 

kéri a T. Képviselő-testületet, hogy erősítse meg Várpalota 
határozatilag azt a szándékát, hogy továbbra is részt kíván- 
e venni az Alapítvány munkájában.

Amennyiben igen, akkor kérem, hogy az Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottság, valamint a két részönkormányzat a 16 
millió Ft felosztásánál - az elmúlt évek gyakorlatának 
megfelelően - valami minimális összeggel gondoljon rájuk.

Tehát aki támogatja, hogy továbbra is résztvegyünk a 05. 
Alapítvány munkájában és támogatásában, és hogy a 
kuratóriumban Somogyi László őrnagy, városi
tűzoltóparancsnok képviselje továbbra is Várpalota városát, 
az kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

58/1997. (11.27.) számú képviselő-testületi határozatot:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete kifejezi 
azon szándékát, hogy a "Veszprém Megye Tűzvédelméért 05" 
Alapítvány munkájában továbbra is részt kíván venni.

A Képviselő-testület a kuratórium tagjának Somogyi László 
tűzoltó őrnagyot javasolja.

Határidő: a határozat megküldésére: március 30.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

2.) A Tényfeltáró Bizottság munkájának befejezése

T ó t h  István:
Szeretném jelenteni a Tisztelt Képviselő-testületnek, hogy 

a Tényfeltáró Bizottság a volt szovjet laktanya ügyében a 
munkáját elvégezte, kérném majd képviselőtársaimnak 
kiosztani a jelentés anyagát. Kérném majd abban az 
állásfoglalást, hogy ezt az anyagot mikor tárgyalja a 
Képviselő-testület. Én mindenképpen egy rendkívüli testületi 
ülés keretében javasolom.
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3.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Néhány bejelentést szeretnék tenni:

Szeretném elmondani, hogy több oldalú levelezés 
eredményeként érkezett egy levél Dr. Hegyháti Józseftől, a 
Magyar Köztársaság Ipari, Kereskedelmi és Idegenforgalmi 
Minisztérium helyettes államtitkárától, melyet felolvasnék: 

(Levél a jegyzőkönyvhöz mellékelve.)

Itt szeretném még azt elmondani, hogy december 2 0-án a 
Városi Televízióban mondtam, hogy remélem jelentős 
áremelkedés Várpalotán a távfűtés használati melegvíz 
fogyasztói ár vonatkozásában nem lesz. Ezt úgy sikerült 
elérni, hogy amit az IKM engedélyezett gőzhőár-emelést, 
annak a költségeit az Erőműnek a villamosenergia termelésnél 
kellett elszámolnia.

19-én a Bakonytel Rt. vezérkara adott egy tájékoztatást a
primerkörzetben folyó beruházásokról. Ennek kapcsán 
szeretném elmondani, hogy a primer körzeten belül Pétfürdő 
központja kész, Pétfürdő-Várpalota között az optikai kábel 
kész, Inota központja kész, a két városrész közötti optikai 
kábel kész, Várpalota - Öskü - Hajmáskér - Gyulafirátót 
vonatkozásában kész, de Gyulafirátót - Kádárta és Jutás 
között szolgalmi jog miatt még nem kezdhető el az építés.

Összességében azt lehet mondani, hogy Várpalotán az egész 
rendszer 75 %-osan kész és úgy néz ki, hogy ez év augusztus 
végére egész Várpalota területén a hálózat teljes 
készültségre érkezik, ami azt jelenti, hogy aki bejelenti 
igényét, az 3 0 napon belül készüléket és vonalat kap.

Szeretném még elmondani, hogy március 1-jén a Nagy Gyula
Galériában 9-15 óráig rendez a Bakonytel egy
közönségtalálkozót, ahol ezzel kapcsolatban mindenféle 
ügyintézés elvégezhető.

A Magyar Vegyészeti Múzeumból Tolonics István és Próder 
István aláírásával egy levelet kaptam, melyet Tránszky úrnak 
eljuttattam.

(Levél a jegyzőkönyvhöz mellékelve.)

A Környezetgazdálkodási Intézettől a következő levelet 
kaptam:

(Levél a jegyzőkönyvhöz mellékelve.)

A délután folyamán megérkezett az árajánlat a gázhálózatok 
bővítésére, pótlására, de még nem volt időm az 
áttanulmányozására.
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Gázügyben tegnap esti állapotot tudok mondani, úgy néz ki, 
hogy két hét múlva kiírásra kerül a belváros-Tésidomb tender 
és pótmunkában a Kögáz elkezdheti a munkát.

Gázfűtőmű: A mai napon a geodéták a terület felmérését 
elvégezték, a talajmechanikához a fúrásokat is elkezdték.

Szennyvíz vonatkozásában kisebb-nagyobb- problémák 
előfordulnak. Azt kértem a SWIETELSKY igazgatójától, hogy az 
összes alvállalkozójával próbálja megértetni, hogy van egy 
Városi Televíziónk, ahol mind a Képújságban való hirdetést, 
mind pedig az élő adás lehetőségét kihasználva lakossági 
tájékoztatást adjanak. Elég a lakosságnak úgy is elviselni, 
hogy nyakig érő sárban járnak hetekig, de ha még értesítve 
sincs, úgy még sokkal rosszabb.

Én ennyit szerettem volna elmondani, kinek van még 
kérdése, bejelentenivalója?

4.)

D o m o k o s  István:
Szeretném képviselő-társaimat tájékoztatni arról, hogy a 

Beruházási Bizottság meghívta ülésére a műszaki ellenőröket, 
és ezentúl mindig így lesz, mert rengeteg probléma van a 
városban, főleg olyanok, hogy nem szerzik be a helyi 
hatósági engedélyeket. Úgy állnak hozzá egy útfelbontáshoz, 
hogy nincs semmiféle engedélyük.

A bizottsági ülésen megfogalmaztuk, hogy sokkal 
lelkiismeretesebb munkát várunk el tőlük, ezt egyszerűen nem 
lehet tovább eltűrni. Ha pedig továbbra is így végzik ezt a 
munkát, akkor hatósági eszközökkel is fel fogunk lépni.

Felkészültünk arra, hogy a csatorna-, gáz-, telefonhálózat 
építése kellemetlenséget okoz a városban, de azért mindent 
meg kell tenni annak érdekében, hogy ezeket a minimálisra 
szorítsuk.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ehhez egy pontosítást szeretnék tenni. Körülbelül 12 

szakhatóság engedélyével rendelkeznek, csak egyel nem. 
Útfelbontási engedéllyel minden esetben rendelkeztek, arról 
van szó, hogy a közterület rendeltetéstől eltérő 
használatára nem kértek engedélyt itt a belvárosban.

5.)

F a z e k a s  István:
Két hét múlva esedékessé válik a macránszeméIvek kommunális 

adói a első részletének a befizetése. Az a tapasztalatom, 
hogy nagyon sokan nem tudják mi a teendő, mikor jogosultak 
kedvezményre. Az lenne a javaslatom, hogy vagy a testületi
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ülés összefoglalójában, vagy valaki szakértőnek a lakosságot 
tájékoztatnia kellene, mert nagyon sok a bizonytalanság.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A jegyzőkönyv számára mondom, hogy a jövő hét folyamán 

Musitzné Balogh Erzsébet, vagy az Adócsoporttól valaki a 
Városi Televízióban egy rövid összefoglaló tájékoztatót 
adjon, de úgy, hogy azt előre a Képújságban hirdessék. Nem 
kell nagy műsor, hanem egy érthető 15 perces tájékoztatás. 
Elfogadható így?

F a z e k a s  István:
Igen, köszönöm szépen.

6 .)

M o l n á r  László:
Először szeretnék visszatérni a Domokos úr által 

elmondottakhoz. Péten is ugyanaz a probléma, sok helyen az 
árkot betemetlenül hagyják, stb. Én sem tudom elfogadni ezt 
az állapotot, valamit tenni kellene ez ellen.

Egy kérdést szeretnék feltenni. Többen kérdezték tőlem 
Pétfürdő magasabb részein lakók, hogy a ví znyomá sprob1émák 
mikor oldódnak meg. Arról volt szó korábban, hogy majd egy 
szivattyú lesz beépítve. Ez egyáltalán megvalósul-e, és ha 
igen, akkor mikorra?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ez is a vízprogramnak az egyik része. A terv szerint a 

víztározó nyomást adó felső részébe kerülne egy nagyobb 
nyomású övezet kialakításra a tározókapacitás növelésével.

7.)

S u r á n y i  Pál:
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 5 olyan 

bizottsági hatáskörbe utalt kérdéssel foglalkozott, melyről 
tájékoztatnám a Tisztelt Képviselő-testületet.

1.) Lencsés György helytörténeti kutatónak kutatásaihoz a 
bizottság megbízólevelet ad 10 igen szavazattal azzal a 
megjegyzéssel, hogy anyagi támogatásra nem jogosít fel.

2.) Az 1997/98. évi óvodai és általános iskolai beíratások 
időpontjait a bizottság 9 igen szavazat, 1 tartózkodás 
mellett március 24-25-26-ában határozta meg.

3.) A bizottság Dr. Szabó Pál Csaba történész támogatási 
kérelmével kapcsolatban 10 igen szavazattal úgy döntött,
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hogy arra a 26 MFt-os elkülönített összeg felosztásánál tér 
vissza.

4.) Az Általános Iskola és Szakiskola Szervezeti és 
Működési Szabályzatát hagyta jóvá a bizottság 9 igen, 1 
tartózkodó szavazattal azzal az észrevétellel, hogy az 
egyházi tagozatot nem említette meg a készítő, valamint, 
hogy az intézmény névválasztásra törekedjen.

5.) Március 15-i ünnepség szónokának a kérdése: Én Ármás 
János újságírót javasoltam, de a bizottság 5 igen, 4 nem 
szavazat, 1 tartózkodás mellett nem fogadta el. Más 
személyre javaslat nem érkezett és a nemmel szavazók sem 
mondták el, hogy mi a kifogásuk Ármás János ellen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mivel a bizottságtól nem érkezett javaslat, én megkértem 

Dr. Zongor Gábort, a Megyei Közgyűlés elnökét az ünnepi 
beszéd elmondására, aki azt elvállalta. Tovább várni nem 
tudtunk, mivel a plakátokat már nyomtatni kell.

Mégegyszer mondom, és kérem a jegyzőkönyvben rögzíteni, 
hogy sem az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottságnak, sem 
más bizottságnak a feladat nem teljesítésből adódó dolgait 
nem vagyok hajlandó intézni.

8 .)

J á m b o r  Attila:
Én egy más ügyben szeretnék segítséget kérni, mégpedig az 

Úilaky u. 6-8. szám közötti Állami Biztosító alatti 
problémák megoldásában. Ez az ügy már 3 éves, jómagam kb. 1 
évvel ezelőtt kezdtem el vele foglalkozni, és csak annyit 
sikerült elérnem, hogy a Vízmű megvizsgálta az átvezető 
vízgyűjtő csöveket és megállapította, hogy a ház alatti cső 
össze van roppanva, és ezért a víz az Új laky u. 6. szám 
alatti háznak a végét harmadik éve áztatja. Azóta a Vízművel 
az udvarias meghallgatáson kívül semmit sem sikerült elérni. 
Ma már ott tartunk, hogy a pinceszinten a téglafal málik. 
Addig kellene valamit csinálni, ameddig az alámosásból 
épületkárok nem keletkeznek, mert annak a megtérítését nem 
tudom, hogy hogyan fogjuk tudni kivédeni. A nyáron ezeket a 
lakásokat igaz, hogy megvették, de az első bejelentések már
3 évesek.

9.)

S a i t o s János:
A Bakony Erőmű a Készenléti lakótelepen meg akarja 

szüntetni a meleqvízszolaáltatást , ezért Inota Városrész 
Önkormányzó Testülete felkéri a Polgármester urat, hogy 
kezdjen azonnali tárgyalásokat a Bakony Erőművel a problémák 
megoldására.



- 118 -

10 .)

T ó t h  István:
Szeretnék érdeklődni, hogy a Péti Orvosi Rendelő 

építésével kapcsolatos pályázat mikor várható kiírásra?
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amikor a bizottság összeállítja az anyagot, megtárgyalja 

és elfogadásra kerül.

Egyéb más észrevétel van-e?

1 1 .)

E s z e s  Zoltán:
Inota Városrész Önkormányzó Testületének a helyi 

közlekedéssel kapcsolatban volt egy kérése a megemelkedett 
utaslétszámmal kapcsolatban. Azt szeretném megkérdezni, hogy 
történt-e ebben valami intézkedés?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bebesi úrral tegnapelőtt beszéltem, aki úgy tájékoztatott, 

hogy keddig csinálják a népszámlálást és annak eredménye 
alapján tesznek majd javaslatot.

Amennyiben egyéb észrevétel, bejelentés nincs, a Tisztelt 
TV-nézőknek a Képviselő-testület nevében megköszöm a 
türelmüket és az ülést 20,20 órakor bezárom.

10 perc múlva zárt üléssel folytatjuk a munkánkat.

Péter Istvánné 
jegyzői jogkörben eljáró

alj egyző


